
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 11. december 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål AK
Hvad mener ministeren om, at anerkendelsesprocenten for arbejdsulykker er
faldet fra 79,4 pct. i 2010 til 49,4 pct. i 2016, jf. Arbejdsmarkedets Erhvervs-
sikrings arbejdsskadestatistik 2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF) og Christian Juhl
(EL).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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